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會員海外福利Members’ Overseas Benefits  

1. 汽車會互惠協議 AA Reciprocity agreements 

香港汽車會為國際汽車聯盟(FIA)的成員。會員可在的全球超過一百個國家享受路邊緊急支援及
旅遊優惠。 
HKAA is a member of the FIA (FEDERATION INTERNATIONALE DE L’AUTOMOBILE).  Our members can enjoy lists of 
roadside assistance as well as other travel information and discounts when traveling to other countries*.   
 
由於國際汽車聯盟(FIA)成員的營運方式皆有不同，個別地方的服務將有所不同。您可以在下列網址尋找國際汽
車聯盟(FIA)成員的聯繫方式：  
(請注意：個別國際汽車聯盟(FIA)成員沒有參與互惠協議，請直接聯繫了解當地之服務及優惠。) 
Different motor clubs offer different services.  The contact details for the foreign motoring clubs along with a list of 
services are available on: 
(Please note that if there are no services listed, the club concerned may not be participating in the reciprocal services.  
Please contact local AA club for more information.) 
http://exchange.aaa.com/automobiles-travel/international-travel/international-clubs/ 
 
香港汽車會屬於 FIA區域 II - 亞太地區，詳情請參考本會網頁之 FIA區域 II之亞太地區成員互惠手冊： 
www.hkaa.com.hk-> 香港汽車會會籍 -> 會籍注意事項 
You may also find FIA Region II Asia & Pacific – Region II Reciprocity Booklet for Club Members in  our website: 
www.hkaa.com.hk -> Membership -> Membership Notification  
 

2. 出示會員咭享折扣 Discounts & Rewards 

  
 
香港汽車會會員已自動參與由美國、加拿大及歐洲汽車會聯手提供的 “出示會員咭享折扣優惠及獎賞”的計劃，
在 全 球 超 過 55,000 的 指 定 商 戶 獨 享 超 級 折 扣 優 惠 。 詳 情 請 瀏 覽
http://www.aaa.com/PPInternational/International.html。本會代碼是 800。 
 
HKAA members can enjoy the benefit of ‘Discounts & Rewards” program provided by AAA/CAA/ARC. Please visit 
http://www.aaa.com/PPInternational/International.html for more details.  Our Club code is 800.   
 

3. 租車優惠 Car Rental Discount 
想在外地享受駕駛的樂趣？Avis租車公司及 Hertz租車公司特別為 HKAA會員獻上海外租車優惠。會員只須在
優惠期內出示有效之會員證及以下 HKAA專用編號，就可享有租車優惠。 
 
Want to drive during your overseas holidays?  Avis and Hertz offer special discounts on worldwide car rental to all 
members of HKAA.   
To enjoy a special discount on car hiring, just present your valid membership card and quote the AA Reference No (as 
shown below) before expiry date. 
 

AVIS HERTZ 

汽車會專用編號 
AA Reference No.  

: AWD  
汽車會專用編號 
AA Reference No.  

: CDP  

免費查詢及訂車熱線 
Free Enquiry/Booking 

:  (852) 2882 2927 
(Wanchai) 
(852) 2890 6988 
(Tsim Sha Tsui) 
(852) 2620 0586 
(Kowloon Bay) 

免費查詢及訂車熱線 
Free Enquiry/Booking 

:  (852) 2525 2838  
(Call in HK) 
(800) 6543080 

  (Toll Free Number in USA) 

租車網址    
Car Rental Website. 

: https://www.avis.com/ 
租車網址    
Car Rental Website. 

: https://www.avis.com/ 

 

 

捷徑在香港汽車會網頁主頁 

Shortcut on HKAA’s Homepage 

http://exchange.aaa.com/automobiles-travel/international-travel/international-clubs/
http://www.hkaa.com.hk/
http://www.hkaa.com.hk/
http://www.aaa.com/PPInternational/International.html
http://www.aaa.com/PPInternational/International.html
https://www.avis.com/
https://www.avis.com/

